
Protokoll (09-10) fört vid styrelsemöte för  Sida 1 (2) 

Ljunghedens samfällighetsförening 
Onsdagen den 16 december 2009 
 

 Besök oss på www.ljungheden.se  

Närvarande:  Kenth Grossman ordf, Stefan Ljungar kassör, Joauquin Vallejo v ordf, 
Britt-Marie Lundström suppl, Erik Holm suppl. 

 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Ordförande öppnade mötet och styrelsen godkände dagordningen. 
 
2.  Justering av föregående mötes protokoll 

Föregående mötesprotokoll justerat.  
 

3. Undercentralen 
Inget nytt att rapportera.  
 

4. Samverkan mot brott 
Under vecka 50 var det inbrott i en arbetsbil här hos oss, man stal en vinkelkap. 
Samma vecka stals en julbelysning helt fräckt från trappan hos en fastighetsägare. 
Vi ber er hålla ögonen öppna och kontakta polisen om ni ser något. 

 
5. Ekonomi 

2% bättre än budget fram till och med november. 
 

6. Övriga frågor 
I styrelseprotokollet den 26/10 gick styrelsen ut och pekade på att det kan vara 
klokt att byta stammar vid bad/köksrenoveringar. Frågan som då infinner sig är, 
vad ansvarar den enskilde husägaren för och vad ansvarar samfälligheten för? 
Ansvarsfördelningen vad gäller avloppsstammar är att fastighetsägaren ansvarar 
för allt ner till bottenplattan. Under bottenplattan d.v.s. i krypgrunden är det 
samfälligheten som har ansvaret. 

 
OBS! 
Motioner till Årsstämman skall vara styrelsen tillhanda senast 15/1 2010. 
 

 
7. Kommande möten 

Styrelsemöte måndag  18/1 kl.19.00 
Årsstämma  tisdag   23/2 kl.19.00 
 

 
8. Avslutning 

Ordförande avslutade mötet.  
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Vid protokollet 

Britt-Marie Lundström 
 

 
 
 
Justeras 
Kenth Grossman Stefan Ljungar 
 
 
 
Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
Original finns för påseende hos styrelsen.  


